
PROCES VERBAL

încheiat azi, 22 august 2024, cu ocazia şedinţei extraordinare cu convocare de 

îndată a Consiliului Local al Municipiului Zalău, care s-a desfăşurat online şi cu 
respectarea Hotărârii Consiliului Local nr. 239 din 29.07.2021.

La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea 
executivului Primăriei participă următorii: dna Marina-Bianca Fazacaş - secretar 
general al Municipiului Zalău, dl Călin Cristian Forţ - administratorul public al 
Municipiului Zalău, dl Claudiu Chiş - director adj. Direcţia Economică, dna Mihaela 
Onuţan - director Direcţia Resurse Umane, dl Dănuţ Curea - director Direcţia Tehnică, 
dna Adina Predescu - director Direcţia Patrimoniu, şefi serviciu din cadrul Primăriei 
Municipiului Zalău.
Invitaţi: dna Dorina Baboş - director Direcţia de Asistenţă Socială Zalău, dl Claudiu 
Bujor - director SCM Zalău, dl Alexandru Gliguţă - director adjunct S.C. Transurbis 
S.A., dl loan Miclea - director S.C. Citadin Zalău S.R.L., dl Lucian Trif — director 
Poliţia Locală.

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 
Municipiului Zalău, în data de 21.08.2024, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău nr. 968 din 
21.08.2024.

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace 
telefonice şi prin e-mail, în ziua de 21.08.2024, cu precizarea datei, orei şi a locului de 
desfăşurare a şedinţei.
In continuare, am consemnat următoarele:
Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Declar deschise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Zalău, 
constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al Municipiului Zalău, astfel 
încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri locali. 
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Constat că sunt prezenţi 20 consilieri locali, şedinţa este legal constituită şi îşi poate 
începe lucrările.

Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, 
dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Nicolae Fazakas, dl consilier Claudiu Breje, dna 
consilier Ramona Goga, dl consilier Alexandru Lakatos, dl consilier Florin Morar, dna 
consilier Mihaela Mureşan, dna consilier Ioana Tuduce, dl consilier Zoltân Takâcs, dna 
consilier Gabriela Olar, dna consilier Amalia Găvriluţ, dl consilier Alin Guler, dl 
consilier Iulian Popiţ, dl consilier Gheorghe Taloş, dl consilier Aurel-Mircea Bican, dl 
consilier Zsolt Mikl6s Bogdan, dl consilier loan Şerban, dna consilier Anda-Maria 
Ciobanu.

Lipseşte: dl consilier Mihai Crişan, care s-a conectat ulterior.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Solicit avizul comisiilor de la preşedintele fiecărei 
comisii, pentru proiectele de hotărâri:
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Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl consilier Zsolt Miklos Bogdan - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.

comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Vă propun spre aprobare ordinea de zi a prezentei 
şedinţe, aşa cum este primită de fiecare dintre dumneavoastră şi postată pe site.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Aurel Bican nu a participat.
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

Ordine de zi
pentru şedinţa extraordinară a Consiliului local al municipiului Zalău 

din data de 22 august 2024, ora 09:00

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău aprobat 
pentru anul 2024, a bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, modificarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2024 şi actualizarea 
programelor de activitate ale S.C. Citadin Zalău S.R.L.
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de eşalonare a obligaţiilor fiscale 
datorate bugetului local al Municipiului Zalău nr. 59.237 din 29.07.2024.
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice aferentă 
lucrării „Modernizarea punctelor de colectare a deşeurilor menajere (pregătire 
platforme)” din Municipiul Zalău.
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Regenerare urbană zona CET 
Zalău” şi a bugetului aferent.
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea STUDIULUI DE TRAFIC pentru 
fundamentarea achiziţiei de autobuze electrice echipate cu sisteme ITS şi a 
modernizării autobazei, respectiv amenajării unei autobaze secundare pentru serviciul 
de transport public local de persoane în Municipiul Zalău, finanţate prin Programul 
Regional Nord-Vest (PRNV) 2021-2027.
b.Proiect de hotărâre privind aprobarea Statului de funcţii al Casei Municipale de 
Cultură Zalău.
Diverse
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea 

punctelor înscrise pe aceasta.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Vă solicit să anunţaţi interesul personal şi numărul 
proiectului de hotărâre la care aveţi un interes personal, astfel cum este definit de art. 
228 la alin.l Cod administrativ şi la care nu veţi participa.
Dl consilier Nicolae Fazakas - La proiectul de hotărâre numărul 5 nu particip.

*

S-a conectat dl consilier Mihai Crisan.
9

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
1 .Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău aprobat 
pentru anul 2024, a bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, modificarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2024 şi actualizarea 
programelor de activitate ale S.C. Citadin Zalău S.R.L.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler - Am văzut că sunt foarte multe chestii acolo care se modifică, 
referitor la SCM, după lupte seculare, am observat că în sfârşit sunt promovaţi şi 
juniorii de la eşaloanele inferioare, lucru pe care îl salut.
Este un pas, sper că primăria şi conducerea clubului, vor merge în continuarea pe 
această variantă de a promova jucătorii locali, pentru că, inclusiv echipe mari şi cu 
rezultate în Europa, majoritatea merg pe varianta de a creşte jucători şi de a obţine 
performanţă.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Am avut discuţii cu conducerea clubului şi cu domnul 
primar, o să încercăm să promovăm cât mai mulţi tineri din municipiul nostru, din 
judeţul nostru.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt.
Abţineri? - 2 voturi - dl consilier Mihai Crişan, dna consilier Mihaela Mureşan.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 
local al Municipiului Zalău aprobat pentru anul 2024, a bugetului activităţilor finanţate 
integral sau parţial din venituri proprii, modificarea listei de investiţii aprobată pentru 
anul 2024 şi actualizarea programelor de activitate ale S.C. Citadin Zalău S.R.L.

Se adoptă hotărârea nr. 214

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de eşalonare a obligaţiilor fiscale 
datorate bugetului local al Municipiului Zalău nr. 59.237 din 29.07.2024.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
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Dl consilier Claudiu Breje nu a participat.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea cererii de 
eşalonare a obligaţiilor fiscale datorate bugetului local al Municipiului Zalău nr. 59.237 
din 29.07.2024.

Se adoptă hotărârea nr. 215

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice aferentă 
lucrării „Modernizarea punctelor de colectare a deşeurilor menajere (pregătire 
platforme)” din Municipiul Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - în scopul gestionării cât mai eficiente şi corecte a 
deşeurilor menajere, am promovat două proiecte: cel cu insulele ecologice, proiectul 
aflat în discuţie unde venim în faţa dumneavoastră cu pregătirea acelor platforme, 
pentru a amplasa acele insule ecologice şi un proiect de aport a unui centru voluntar 
pentru deşeuri voluminoase.
Proiectul este în derulare. Vrem să realizăm o curăţenie şi o gestionare cât mai bună în 
oraş.s

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei tehnico-economice aferentă lucrării „Modernizarea punctelor de 
colectare a deşeurilor menajere (pregătire platforme)” din Municipiul Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 216

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Regenerare urbană zona CET 
Zalău” şi a bugetului aferent.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 16 voturi. împotrivă? - Nu sunt.
Abţineri? - 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dl consilier Florin Morar, dna consilier 
Mihaela Mureşan, dl consilier Aurel-Mircea Bican, dl consilier Mihai Crişan.
Cu 16 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului 
„Regenerare urbană zona CET Zalău” şi a bugetului aferent.

Se adoptă hotărârea nr. 217
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea STUDIULUI DE TRAFIC pentru 
fundamentarea achiziţiei de autobuze electrice echipate cu sisteme ITS şi a 
modernizării autobazei, respectiv amenajării unei autobaze secundare pentru serviciul 
de transport public local de persoane în Municipiul Zalău, finanţate prin Programul 
Regional Nord-Vest (PRNV) 2021-2027.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Acest proiect de hotărâre propune aprobarea studiului 
de trafic care este o piesă necesară la dosar pentru achiziţionarea autobuzelor electrice. 
Intenţionăm să achiziţionăm 10 autobuze electrice, 5 din ele cu o lungime de 18 metri 
şi 5 din ele cu o lungime de 8 metri.
De asemenea vrem să construim o autobază secundară în zona sensului giratoriu 
dinspre Hereclean şi să o modernizăm pe cea existentă.
Sper să avem o flotă să oferim un serviciu de transport modern.
După cum ştiţi şi din mediul on-line, am semnat contractul de furnizare a 20 de 
autobuze electrice. Avem promisiuni că începând cu anul 2025, luna mai, o să ni se 
livreze primele loturi de autobuze.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Nicolae Fazakas nu a paticipat.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
STUDIULUI DE TRAFIC pentru fundamentarea achiziţiei de autobuze electrice 
echipate cu sisteme ITS şi a modernizării autobazei, respectiv amenajării unei autobaze 
secundare pentru serviciul de transport public local de persoane în Municipiul Zalău, 
finanţate prin Programul Regional Nord-Vest (PRNV) 2021-2027.

Se adoptă hotărârea nr. 218

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
b.Proiect de hotărâre privind aprobarea Statului de funcţii al Casei Municipale de 
Cultură Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind privind aprobarea 
Statului de funcţii al Casei Municipale de Cultură Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 219
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DI preşedinte Teodor Bălăjel 
Diverse
Dl consilier Dan Bercean - Vis-a-vis de o acţiune legată de ambrozie, face foarte mult 
rău, personal am trimis imagini către Direcţia Corp Control, nu am văzut prea mare 
acţiune. Acum dacă nu este importantă sănătatea noastră, măcar să arate bine marginile 
şoselelor şi aşa mai departe. Vă rog, tare mult dacă se poate să le spuneţi că este gravă 
situaţia.
Aş vrea dacă se poate, să ştim totuşi dacă s-au dat amenzi, dacă se iau măsuri în privinţa 
asta sau am făcut doar o Hotărâre de Consiliu care merge mai departe.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Am notat problema ridicată, o să acţionăm atât prin 
Direcţia Corp Control cât şi prin Poliţia Locală.
Hotărârea de Consiliu tratează inclusiv buna întreţinere a proprietăţii şi aici se referă şi 
la proprietăţi unde nu sunt clădiri.
O să facem o acţiune susţinută în care să tratăm aceste probleme, mă refer atât la 
ambrozie cât şi la întreţinerea spaţiilor verzi.
Dl consilier Alin Guler - Legat de amenzi, după cum a spus domnul primar la şedinţa 
de buget, anul trecut nu s-au dat amenzi pentru nerespectarea acestei dispoziţii legale, 
acum domnul viceprimar ne promite că se vor lua măsuri.
Sunt curios ce măsuri se vor lua, deoarece instrumentele sunt la dispoziţia autorităţii 
locale, dar se preferă să facă bine unora care sunt leneşi şi nu îşi întreţin proprietăţile, 
dar nu se gândesc la tot mai mulţi cetăţeni care sunt alergici.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare 
şi vă doresc o zi frumoasă!

CONTRASEMNEAZĂ 
SECRETAR GENERAL, 

MARINA-BIANCAJAZACAŞ

PREŞEDINTE DE ŞEm 
TEODOR BĂLĂjâ

Întocmit, tv
consilier - Florifît^apota
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